
                    Skolebestyrelsesmøde 

                          
Dato:  d. 20/11–2023, kl. 19.00 i SFO 
Mødeleder:  Mette                  
Referat: Anne                         Brød: Bo                                
 

Pkt. 43: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 

2. Skolebestyrelsesformanden 

3.Andre: 

 

Ad.43 

1:  

-Vi har plads til at ansætte endnu en pædagog. 

Ansættelsesudvalg – hvem vil deltage? 

Arash og Rikke deltager. Mandag uge 48 kl. 15.00. 

Hvis flere vil med er de velkommen. 

-Lærer Kirsten kommer tilbage fra barsel i uge 48.  

Hun skal primær være i 2.klasse. 

-Skolens bus: Man har indført flådestyring i 

Silkeborg kommune. Det betyder, at hvis vi vil 

beholde vores bus, så skal vi fremover lægge/lease 

den for 84.000 kr. om året af kommunen.  

Skolen har dog kun udgifter på ca. 20.000 kr. om 

året til bussen, og skolen har selv købt og betalt 

bussen i 2021. Hvis vi ikke sælger inden d. 1/1 

overgår bussen til kommunen. 

Hvis vi sælger bussen inden d. 1/1, så overgår 

salget/pengene for bussen til Sorring skole. Så 

bussen bliver solgt. 

 

2: Rita fortæller om stort dialogforum med børne- 

og unge udvalget. Formålet er et tættere 

forpligtende samarbejde i hele skolevæsnet i 

Silkeborg kommune. 

 

3.  

 

Pkt. 44: Skolebestyrelsens virke. 

At få lavet Skolebestyrelsens forretningsorden 

 

1: Makkerdrøftelse: Hvad er vigtigt at have med i 

vores forretningsorden om hvordan vores 

skolebestyrelse skal virke? 

 

2: Fælles tilbagemelding 

 

3: AH´s prøve: (Jeg har tjekket andre skolers og 

lavet en prøve)  

Makkersnak: Indeholder forslaget det I/vi har 

snakket om? Hvad skal væk/hvad skal tilføjes? 

 

4: Fælles drøftelse  

 

5: Beslutning 

Ad.44 

 

Fælles drøftelse og tilbagemelding fra grupperne 

 

AH sender notaterne til bestyrelsen og skriver det 

senere ind i forretningsordenen. 

 

Det tages på igen til næste møde. 



                    Skolebestyrelsesmøde 

                          
Pkt. 45 Skolebestyrelsens virke 

- At få lavet et årshjul 

-  

AH har lavet et forslag. Se bilag 

Drøftelse:  

Hvad mangler? 

 

Ad.45 

 

VI skal huske man sidder i 4 år, så alt skal ikke 

laves på et år. 

Vi skriver på, hvis der dukker noget op, som er en 

tilbagevendende ting. 

 

Husk vi gerne ville lave: Håndbog til forældrene: 

Årshjul, og hvad er Potterup? Hvad er …….? 

Kunne man inddrage 6.årgang og elevrådet? 

 

Pkt. 46: Ny legeplads ved klubben v. Bo 

 

Ledelsen har haft 3 firmaer i gang. De er kommet 

med forskellige forslag. Bo viser tegninger fra 

processen/forslagene. Vi har valgt et forslag ud, 

som vi synes ser mest spændende ud. Drøftelse af 

endelig plan. 

 

Ad. 46 

 

Oplæg ved Bo. Der er en træt legeplads mod syd. 

Vi har nu en basket bane med meget skæve fliser og 

en ødelagt scaterbane. 

 

Snak om, om den er sikret mod hærværk. Forslag at 

der sættes spot op. 

 

Bestyrelsen synes, at det er en god plan og dejligt at 

der er noget for både piger og drenge. 

 

Pkt. 47: Åbent punkt og eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op på et senere møde. 

 

Ad.47 

 

-Legetøj i klubben. Ærgerligt at børnene stopper 

med at lege. Pigerne i 3.klasse vil gerne have en 

dukkekrog. Det tager AH med til klubben. 

-AH skal tjekke telefonnummeret vedr. weekend og 

teknisk service. Hvis man møder et åbent vindue, så 

skub det til. 

 

Næste møde d. 30/1 2024 

Punkter:  

Forslag: AH kommer med et oplæg om Sorring 

skole 

 

 

 

 

 


